

# Referat af bestyrelsesmøde d. 27.oktober 2024

Til stede: Birk, Kjeld, Niels og Ane (+Jens fra Due Odde til punktet om akustik)

Afbud: Marie, Pernille

Punkt på dagsordenen	Sammenfatning af diskussion
Kort runde – løst og fast	<p>-Gruppen omkring tryghed i Finnebyen mødes i næste uge</p> <p><b>-Finneforsamlingerne</b> har været velbesøgte og deltagerne har virket glade for det nye koncept. Bestyrelsen ønsker derfor at forsamlingerne fortsætter i det nye år. Afviklergruppen består af to personer, og de har været lidt hårdt spændt for i forhold til koordinering, klargøring og slutrengøring.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Fællesspisning med borgere var en stor succes. Det var let at få nok hjælpere i køkkenet, men hvis det skal gentages, skal en ny koordinator/indkøber på banen, ligesom der med fordel kan være fastsat et opvaskehold på forhånd</li><li>- Forsamlingshuset er booket fra om eftermiddagen. Det vil koste 250kr mere at leje det fra om morgenen. Dette kan overvejes i fremtiden.</li><li>- <b>For at finneforsamlingerne kan fortsætte skal der nedsættes en ny afviklergruppe på cirka 6 personer. Afviklerne fastsætter datoerne og skal være ansvarlig for én finneforsamling i løbet af det kommende halvår. Gruppen bør mødes inden januar for at fastsætte datoerne for foråret og booke forsamlingshuset</b></li></ul> <p>- <b>Mostedag</b> var en stor succes med virkelig mange liter most og virkelig mange deltagere. Bestyrelsen har bidraget økonomisk, men initiativet og afviklingen står Henriette fra Bornholmsvej for. Tak for indsatsen!</p>
Status på akustik i forsamlingshuset	<p><b>Problemstilling:</b> Bestyrelsen har været i dialog med folkedanserne, da vi har oplevet, at flere melder fra til arrangementer i forsamlingshuset pga. den dårlige akustik. Jens fra Due Odde har målt rumklngen i huset, og den svarer cirka til rumklngen i en svømmehal.</p> <p><b>Folkedanserne er nu gået med til en aftale om at få sat akustikplader i loftet.</b> Vi er landet på en model, hvor akustikpladerne kommer til at dække 44 % af loftet. Denne løsning vil gøre en forskel i forhold til rumklngen, men der skal plader på en større del af loftet for at komme helt væk fra svømmehalsrumklngen.</p>

	<p>Aftalen er, at folkedanserne står for udgifterne til materialer, mens vi står for opsætning. Jens har udarbejdet tegninger og står for bestilling af materialer. Derudover har han samlet et hold, der kan være med til at sætte pladerne op i ultimo november.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Der mangler stadig 2-3 hjælpere til opsætning. Gerne nogen, der har hænderne skruet godt på, og som kan udføre arbejdet i dagtimerne.</b></li> </ul> <p>Bestyrelsen bidrager økonomisk med forplejning til arbejdsholdet.</p>
Gennemgang af kuffert	<p><b>Problemstilling:</b> Bestyrelsen har en kuffert med alt fra mundbind til fyrfadsllys og viskestykker. Den skal opdateres.</p> <p><b>Punktet flyttes til næste gang</b></p>
Finneposten	<p><b>Problemstilling:</b> Der har været udfordringer i bestyrelsen omkring arbejdsgangen ifm. udgivelsen af Finneposten. Derudover har bestyrelsen ikke har mulighed for at printe Finneposten.</p> <p>Årshjul for udgivelsen af Finneposten, der gerne skal lette arbejdsgangen:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Primo januar</b> (indhold: opdateret årshjul, vinterfest, fastelavn, kontingent og info om generalforsamlingen)</li> <li>- Indkaldesele til generalforsamling senest 27. februar (OBS: Ikke Finnepost)</li> <li>- <b>Primo april</b> (indhold: højdepunkter fra generalforsamling, kulturpalads, sommerfest (detaljeret info om sommerfesten vil kun komme på Facebook og mail – sign evt. op)</li> <li>- <b>Midt september</b> (highlights fra sommerfest, most, halloween, evt. jul)</li> </ul> <p>Indsamling af indlæg til Finneposten: Alle, der vil bidrage til Finneposten, sender deres indlæg til Birk, som læser korrektur inden det hele sendes videre til Mathilde til opsætning.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Birk står for at fastsætte en dato for deadline</li> </ul> <p><b>Print:</b> Ingen i bestyrelsen har adgang til en printer. Kjeld undersøger markedet for print ude i byen og pris for indkøb af printer.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Hvis nogen i Finnebyen har mulighed for at printe mod betaling hører bestyrelsen gerne fra jer.</b></li> </ul>
Kommende events	<p><b>Julearrangement 1. december udgår. Juleaktiviteter flyttes til Finneforsamlingen i slutningen af november</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vinterfest 25. januar (Ansvarlig mangler)</li> </ul>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>○ <b>Hvis nogen i Finnebyen vil arrangere vinterfesten, har vi en drejebog klar. Det handler mest om oppyntning, reklamering og samle et hold til rengøring næste dag.</b></li> <li>- Fastelavn 2. marts i forsamlingshuset (Ditte er ansvarlig)</li> <li>- Generalforsamling 20. marts (Kjeld og Birk ansvarlig)</li> <li>- Kulturpalads 26. april (ansvarlig ukendt – Marie el. Pernille evt.? Birk og Kjeld forsøger at samle en gruppe) <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Vigtigt at få nedsat en gruppe før jul, så første planlægningsmøde kan fastsættes.</li> <li>○ <b>Hvis nogen i Finnebyen ønsker at være med i planlægningen af et kulturarrangement – hvor kultur defineres af planlægningsgruppen – , så meld gerne tilbage</b></li> </ul> </li> <li>- Sankt Hans 23. juni (Kjeld og Marie er ansvarlige)</li> <li>- Sommerfest (Ane tjekker dato for, hvornår forsamlingshuset er booket)</li> <li>- Mostedag 2025 (Henriette er ansvarlig – håber vi)</li> </ul>
Eventuelt	<p>Punkter til næste bestyrelsesmøde (OBS: Flyttes fra Anes hus til Niels')</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Gennemgang af kuffert</li> <li>- Bestyrelsens opgaver på generalforsamlingen</li> <li>- Gennemgang af vedtægter mhp. eventuelle ændringsforslag til generalforsamlingen (vi ved allerede nu, at vi skal kigge på antallet af bestyrelsesmedlemmer og mulighed for medlemskab for fraflyttere)</li> <li>- Status på printsituationen</li> <li>- Planlægning af møderække (Birk skal i særdeleshed huske sin kalender)</li> </ul> <p>Bestyrelsen vil lave en optælling af antal beboere i Finnebyen med henblik på at lave et skema til sammenligning med tidligere optælling (Finnebybogen s. 148)</p> <p>Vi er løbet tør for bogen ”Finnebrædder og Fællesskaber” så den kan ikke længere uddeles til nye beboere. Bestyrelsen arbejder på at skaffe de rå filer, så der evt. kan laves et genoptryk. Lige nu har det dog meget lange udsigter.</p> <p><b>Skal der skrives en ny Finnebybog? – Vi drømmer og håber, at der er nogen, der bider på.</b></p> <p>Bestyrelsen har mulighed for at søge forskellige fonde. Men vi ved ikke, hvad vi mangler penge til. Konkrete ideer er velkomne.</p>